
 

 
 

 

Hantverkargatan 2 

Box 8312 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 

Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-12-13, § 5 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 13 december 2016 kl. 16.30 – 17.00 
   

 Plats Bandlerrummet, Kulturhuset 
   

 Justerat Onsdagen den 21 december 2016 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

Richard Bengtsson (L) vice ordföranden  

  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Åke Askensten (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Birger Kato (S) för Margareta Stavling (S) 

Sanna Sjögren (V) för Hanna Begler (MP) 

 

 
Ersättare:     

Anna Forssell (S) 

Elisabeth Hellström (M)   

Leif Bokström (M)  

Gunnar Würtz (L)  

Hamid Ershad Sarabi (C)   

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Jenny Holmberg, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna Wahlström och Pontus 
Werlinder samt personalföreträdarna Birgitta Andersson, Lawen 
Baderkhan och Reza Etemad §§ 1-24, 30, 31, och 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 
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 § 5 
Stadens arbete Stockholmskiosker. Svar på skrivelse 
Dnr 1.6-441/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna kontorets svar på 

skrivelsen. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 30 november 2016.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

m.fl. (L) enligt följande: 

 

Det är glädjande att kontoret delar vår uppfattning om att de 

befintliga prototyper som har tillverkats bör ställas upp i 

staden. De är av arkitektoniskt hög kvalitet och redo att ställas 

upp.  Vi är glada över att man inlett en dialog med 

trafikkontoret och ser fram emot att snart få se 

Stockholmskioskerna vid Fridhemsplan. Kontoret meddelar 

dock också att det inte finns några som helst planer på att 

återuppta Stockholmskioskprojektet. Det är beklagligt, 

Stockholmskioskerna skulle vara ett härligt tillskott i 

Stockholms gatumiljö. 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

_________________________________  

 


